

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
CRYTEK ENTERTAINMENT GMBH		08/04/2011	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	GFACE GMBH		
Street Address:	GrÃ¼neburgweg 16 - 18		
City:	Frankfurt am Main		
State/Country:	GERMANY		
Postal Code:	60322		
Entity Type:	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 4			
Property Type	Number	Word Mark	
Serial Number:	77760761	GFACE G	
Serial Number:	77760746	G	
Serial Number:	77698430	GFACE	
Serial Number:	77435332	GAME FACE	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	2166216165		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	2166211113		
Email:	tadams@rennerotto.com		
Correspondent Name:	Thomas W Adams		
Address Line 1:	1621 Euclid Avenue		
Address Line 2:	19th Floor		
Address Line 4:	Cleveland, OHIO 44115		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	CRTKZG102		

OP \$115.00 77760761

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Thomas W Adams
Address Line 1: 1621 Euclid Avenue
Address Line 2: 19th Floor
Address Line 4: Cleveland, OHIO 44115

NAME OF SUBMITTER:	Thomas W Adams
Signature:	/thomaswadams/
Date:	05/31/2013

Total Attachments: 5
source=13.03.14 GFACE GmbH - HRB Chronological#page1.tif
source=13.03.14 GFACE GmbH - HRB Chronological#page2.tif
source=13 05 29 Chronological Federal Registry - Translation#page1.tif
source=13 05 29 Chronological Federal Registry - Translation#page2.tif
source=13.05.29 Translation Certificate#page1.tif

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>PING Publishing GmbH</u> b) Frankfurt am Main c) Herstellung und Vertrieb von Büchern, Zeitschriften, Magazinen sowie Druckerzeugnissen jeglicher Art, die Erstellung, der Betrieb und die Vermarktung von Internet-Diensten, -Portalen und -Shops, der Handel mit Merchandising-Rechten und Merchandising-Waren, insbesondere aus dem Bereich der Computerspiele-Industrie, die Produktion und der Handel mit Computerspielen und Videofilmen, die Vermittlung von Schauspielern, Komparisen und Darstellern für Kino, Fernsehen, Bühne, Werbung, Fotografie und Musikclips sowie die Vermittlung von Personal für die Produktion von Computerspielen sowie die Konzeption, Organisation, Durchführung und Vermarktung und von Tanz-, Fest- und Event-Veranstaltungen, Kongressen und sonstigen Großereignissen.	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) <u>Bestellt als</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Möschke, Karlheinz, Taurusstein, *20.09.1970</u> <u>einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</u> <u>Nicht mehr</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Krell, Peter C., Berlin, *22.05.1972</u>		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 02.03.2007 Die Gesellschafterversammlung vom 28.01.2008 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 2 (Sitz) und mit ihr die Sitzverlegung von Berlin (bisher Amtsgericht Charlottenburg HRB 106476 B) nach Frankfurt am Main sowie die Aufhebung des § 6 (Stammeinlagen) beschlossen.	a) 04.03.2008 Klauke
2	a) <u>Crytek Entertainment GmbH</u>				a) Die Gesellschafterversammlung vom 31.07.2008 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma) beschlossen.	a) 25.08.2008 Klauke b) Fall 4
3			b) <u>Nicht mehr</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Möschke, Karlheinz, Taurusstein, *20.09.1970</u> <u>Bestellt als</u> <u>Geschäftsführer:</u>			a) 23.06.2009 Schuster b) Fall 5

TRADEMARK

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			<p>Yeril, Avni, Frankfurt am Main, *30.11.1969 einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Bestellt als Geschäftsführer: Yeril, Faruk, Frankfurt am Main, *25.06.1971 einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Bestellt als Geschäftsführer: Yeril, Cevat, Frankfurt am Main, *25.01.1978 einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p>			
4	b) Geschäftsanschrift: Grüneburgweg 16 - 18, 60322 Frankfurt am Main					a) 07.06.2011 Wilhelm b) Fall 6
5	a) Gface GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 04.08.2011 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma) beschlossen.	a) 05.10.2011 Wilhelm b) Fall 7


Number of Entry	a) Company b) Place of Business c) Objects of the company	Stock or nominal capital	a) representation regulation b) Board of Management, personally liable partners, Managing Directors, authorized representatives, special rights of action and powers of representation	Procurator	a) legal form, begin, constitutions / Articles of Association b) other legal relationships	a) Date of Registration b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) PING Publishing GmbH</p> <p>b) Frankfurt/ Main</p> <p>c) Manufacture and sale of books, periodicals, magazines and other printed matter, the creation, preparation and the marketing of internet services, portals and shops, the trading of merchandising licenses, especially in the computer games industry, the production and the trading of computer games and video movies, the procurement of actors, extras and performers for the cinema, tv, stage, commercials, photographs and music clips as well as the procurement of personnel for the production of computer games as well as the conception, organisation, implementation and marketing of events in means of dance and festivities, congresses and other big events.</p>	25.000,00 EUR	<p>a) In the case of only one managing director appointed, he solely represents the entity. In the case of more than one managing director appointed, two managing directors represent the entity or one managing director and one authorized officer represent the entity.</p> <p>b) Appointed managing director: Möschke, Karlheinz, Taunusstein, *September 20, 1970. sole right of representation; with allowance to solely conclude transactions and represent the entity in its own name or as a representative of a third party.</p> <p>No longer the managing Director: Krell, Peter C., Berlin, *May 22, 1972</p>		<p>a) Limited liability company. Company agreement of march 2, 2007. The meeting of partners agreed to the changes made to §2 (Place of business) of the company agreement and the transfer of the place of business (before district court of Charlottenburg HRB 106476 B) to Frankfurt/ Main and also the cancellation of §6 (Initial contribution).</p>	<p>a) March 4, 2008 Klauke</p>
2	<p>a) Crytek Entertainment GmbH</p>				<p>a) The meeting of partners of July 31, 2008 agreed to a change made to §1 (Entity) of the company Agreement</p>	<p>a) August 25, 2008 Klauke</p> <p>b) Case 4</p>

3		<p>b) No longer the managing Director: Möschke, Karlheinz, Taunusstein, *September 20, 1970.</p> <p>Appointed managing director: Yerli, Avni, Frankfurt/ Main, November 30, 1969. sole right of representation; with allowance to solely conclude transactions and represent the entity in its own name or as a representative of a third party.</p> <p>Appointed managing director: Yerli, Faruk, Frankfurt/ Main, June 25, 1971. sole right of representation; with allowance to solely conclude transactions and represent the entity in its own name or as a representative of a third party.</p> <p>Appointed managing director: Yerli, Avni, Frankfurt/ Main, January 25, 1978. sole right of representation; with allowance to solely conclude transactions and represent the entity in its own name or as a representative of a third party.</p>			<p>a) June 23, 2009 Schuster</p> <p>b) Case 5</p>
	<p>b) Place of business: 4 Grüneburgweg 16 - 18, 60322 Frankfurt/Main</p>				<p>a) June 06, 2011 Wilhelm</p> <p>b) Case 6</p>
5	<p>a) Gface GmbH</p>			<p>a) The meeting of partners of August 04, 2011 agreed to a change made to §1 (Entity) of the company Agreement</p>	<p>a) October 05, 2011 Wilhelm</p> <p>b) Case 7</p>

CERTIFICATE OF TRANSLATION

I, Katharina Ziegler (translator's name), translator of English and German, residing at Grüneburgweg 16 - 18, 60322, Frankfurt/Main, Germany (address), HEREBY CERTIFY that I am fluent in the English and that I have prepared the attached English language translation and certify it to be a true and accurate translation of a federal chronological registry entry of the Commercial Register.

Dated this 29th day of May, 2012.



(signed)
Katharina Ziegler (translator's name)